
 
Mødenavn og dato: Bestyrelsesmøde d. 24.11.2022 
Deltagere  Marianne, Silche, Ann, Christina, Randi, Celia, Katrine, 

Casper 
Referent  Zandra 
Fraværende Emil 

  
  
  
Punkt Dagsorden og referat 
1 Godkendelse af sidste referat 
Ref  Godkendt 
2 Økonomi 
Ref  Budgetkontrol gennemgået uden bemærkninger. Der er god 

økonomi, og overskuddet er inden for den ramme, der kan 
overføres til 2023 

3 Forretningsorden. Endelig godkendelse 
Ref  Godkendt med tilføjelse af en økonomisk prokura til 

Marianne med en maxgrænse 10.000 kr. Tilføjes under 
ledelsens kompetencer 

4 Resultat af trivselsundersøgelsen. Resultatet er endnu ikke 
delt med medarbejderne, så del den venligst ikke med 
nogen. 

Ref Trivselsundersøgelsen er drøftet. Vi har aftalt at medlemmer 
af bestyrelsen synliggøres overfor medarbejdere med 
kontaktoplysninger og portræt. 
Bestyrelsen ønsker tydeligere interne retningslinjer for hjælp, 
hvis man som medarbejder er udsat for krænkende 
handlinger, vold og/eller trusler mm.  
Der vil blive arbejdet i institutionen med 
trivselsundersøgelsen d. 05.12.22 

5 Trivsel 
Ref Overordnet opleves en god og harmonisk børnegruppe og det 

er rart at komme på arbejde. De børn der har udfordringer 
støttes der op om. 
Der har være spiseaftner for den forskellige grupper og der 
var godt fremmøde til både mellem og storegruppen, men 
der kom kun tre børn fra lillegruppen. Dette kan skyldes, at   
lillegruppen alene er indkaldt på AULA, hvor der ved de andre 
to børnegrupper blev lavet fysisk opslag blandt andet ved 
indgangsdørene som en god reminder. Det er aftalt at der 
fremover også kommer en fysisk tilmeldingsseddel. 
Det blev drøftet om der skal laves mere information til 
forældre i vuggestuen om aktiviteter i løbet af ugen, hvilket 
tages med videre til personalet. 
Der er meget sygdom blandt børnene i vuggestuen. Det blev 
drøftet, om der kan gøres noget ved det. 
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Der bliver optimeret på vask af legetøj og retningslinjerne fra 
Sundhedsstyrelsen lægges ud til forældrene og tilføjes til 
velkomstfolderen. 
Hvis der ikke er nogen bedring om en månedstid vil 
bestyrelsen skrive ud til forældre. 

6 Julefest d. 14.12 
Ref Zandra og Randi kan komme ca. kl. 16 og hjælper med 

klargøring 
7 Refleksioner efter dialogmødet d. 16.11 
Ref Det var et meget spændende møde og vidensdeling, men der 

mangler en rød tråd med viden videre til forældrene som 
bindeled mellem institution/skole og personale. Vi har aftalt 
at vi skriver forslag til kommunen. 

8 Evt. 
Ref Lukket punkt – Det blev besluttet at give ledelse og 

personale en samlet bonus til fordeling på 100.000 kr.  
Næste møde er mandag d. 20.02.23 kl.17  

 

 

 

 

 

 


